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Председник Републике Српске Милорад Додик изјавио је данас да је поносан на
чињеницу да је уважен у Русији која је показала пријатељско лице у тренутку када се
руши РС.

  

"Не плаше ме претње из Брисела због референдума о Суду БиХ; са дугорочнин
интересима Републике Српске не сме бити калкулисања", изјавио је председник РС
Милорад Додик.

  

  

„Поносан сам на чињеницу што смо РС и ја уважени у Русији. Захавалан сам Путину,
Лаврову и свима са којима сам у контакту и веома их ценим" рекао је Додик у интервјуу
за Курир, додајући да ће бити и даље захвалан руском председнику на разумевању.   

  

Коментаришући све чешће изјаве да га „чува Владимир Путин“, Додик је рекао да за тим
нема потребе.

  

„Нема потребе да ме ико чува. Што се тиче Путина, увек ми је велика част кад га
сретнем“, истакао је он.

  

Додик остаје при тврдњама да постоји план за рушење РС, који се спроводи у пет
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тачака, истичући да га предводе Британци, а спроводи опозиција са Драганом Чавићем
и Бакиром Изетбеговићем.

  

Прва је криминализовати мене, затим урушити Владу, трећа тачка је Скупштина. Затим
ударити на Радио-телевизију РС и на самом крају на полицију РС, рекао је Додик.

  

То је организовани план који предводе Британци, а спроводи опозиција са Драганом
Чавићем и Бакиром Изетбеговићем, сматра Додик.

  

БЕОГРАД - Председник Републике Српске Милорад Додик остаје при тврдњама да
постоји тајни план за рушење РС у пет тачака, који подразумева и његову
криминализацију, а потом и удар на поједине институције.

  

- Прва је криминализовати мене. Затим, урушити Владу. Трећа тачка је Скупштина.
Затим, ударити на Радио-телевизију РС и на самом крају на полицију РС. То је
организовани план који предводе Британци, а спроводи опозиција с Драганом
Чавићем и Бакиром Изетбеговићем - каже Додик у интервјуу Куриру.

  

Са дугорочним интересом РС нема какулисања, тренутно једнио Русија уважава
међународно право

  

Све је почело након што сте најавили расписивање референдума о раду суда и
тужилаштва БиХ. Каквим сте притисцима изложени, да ли вас зову телефоном?
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  - Нису ме звали, али јесу долазили. Рекао сам им: „Ајд здраво“, и наставио својим путем.Нећу да калкулишем нечим што сматрам дугорочним интересом РС, која је примаран. Тошто је неко незадовољан и не уважава да у Дејтонском споразуму нема ни суда нитужилаштва БиХ, већ да је то наметнутно одлуком високог представника мимопроцедуре, нико се не осврће. Али то неће вечно бити тако. Тренутно је једина Русијакоја уважава међународно право, док га ови руше.  Кад већ помињете Русију, неретко се чује да вас „чува“ Владимир Путин.  - Нема потребе да ме ико чува. Што се тиче Путина, увек ми је велика част кад гасретнем.  Колико често сте у контакту с руским председником?  - Поносан сам на то што смо РС и ја уважени у Русији. Захвалан сам и Путину и Лавровуи свима с којима сам у контакту и врло их ценим. Русија је показала право пријатељсколице и нећу престати да будем захвалан Путину на разумевању.  Недавно се у медијима поново појавила афера у вези с вашом вилом на Дедињу.  - Ту нема афере.  Ко је сада у тој вили  - А што је то важно?  Издаје ли се?  - Да. А од ренте плаћам порез Србији као ревносни грађанин. Имам држављанствоСрбије и остане ми да сервисирам кредит. Кад сам 2007. купио кућу, изашао сам предмедије, све предочио и пријавио имовинску карту. То траје осам година.  Како сте купили кућу?  - На кредит, који сам подигао од банке, за шта имам сву документацију. То није моја кућа,јер је под хипотеком. Довољно је да престанем да плаћам пет рата и изгубићу кућу јернисам још отплатио кредит. Извините, зашто је проблем да Милорад Додик подигнекредит? Нису могли да докажу ништа против мене, па криминализују кредит.  Помињало се и замрзавање ваше имовине. Имате ли имовину у иностранству?  - Немају шта да замрзну јер немам имовину! Нека замрзавају шта хоће, али немају шта.Волео бих да имам, али немам.  Не бојим се претњи из ЕУ, прозрео сам њихов метод уцене  Кажу да бисте могли да се нађете на црној листи ЕУ. Плаше ли вас све те претње?  - Ја да се бојим?! (смех) Изабран сам да браним интересе РС, а не да будем кукавица. Натај начин могу само да ме додатно увере да треба још јаче да се борим за РС. Не могуони да прете изабраном представнику народа, да се он препадне, они оствареполитички циљ и чекају следећег и онда опет прете...  У интервјуу Слободној Босни 1996. рекли сте да је сарадња с Хагом неопходна, а заМладића и Караџића да „суд утврди да ли су криви или не, а не да сваљујуодговорност на леђа целог народа“.  - Доста сте амбициозни ако мислите да могу да се сетим тог интервјуа.  Кајете ли се због те изјаве?  - Тад нисам могао да имам спознају о томе да је Хашки суд потпуно необјективан. Неможете да прихватите да је Анте Готовина пуштен, а да, рецимо, одговара БиљанаПлавшић. Године које су прошле редефинисале су мој став о Хашком трибуналу. То јесуд за Србе и српске лидере и политичка елита Србије и РС завршила је под некомпричом о наводној колективној одговорности, а други нису одговарали за својеиндивидуалне злочине. То је пристрасан и необјективан суд.  Да ли вам је Вучић сугерисао нешто поводом вашег става о одржавањуреферендума?  - Врло је коректна Вучићева позиција. Како и сам каже, постоје питања око којих сеслажемо и око којих се не слажемо.  Око чега се не слажете?  - Није то ништа драматично. Нико никоме не намеће мишљење и у томе је његовавеличина. Морам да кажем да сам изненађен његовом енергијом коју показује дапромени Србију. На томе му искрено честитам.  Шта су, по вама, његови квалитети?  - Лако доноси одлуке. С њим нема мрцварења, и то одговара мом карактеру. Такође, неволим да одуговлачим. Доста смо слични.  Чујете ли се с Тадићем?  - Наравно! Зашто да не? Не разумем ту матрицу „чујемо се само док си неко“, а када нисине. Такође, увек ми је драго кад сретнем Коштуницу.  (Курир - Спутњик)   
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